
Zápis z veřejné schůze zastupitelstva obce Tetín konané dne 12.3. 2018 

 

Přítomni: Hlavatý Matěj, Portíková Monika, Tůma Martin, Hlavatý Martin, Šturmová Martina, Nálevková Veronika, 
Aleš Festa 

Omluveni: Martina Šturmová 

Ostatní nepřítomni: 0 

Veřejnost: dle prezenční listiny 

Ověření zápisu: Tůma Martin, Hlavatý Martin 
 
Zapisovatel: Monika Portíková 

 

    Program jednání: 

1/ obec cesty 
2/ třídění odpadů 
3/ finanční komise – financování projektů 
4/ osadní komise – projekty 
5/ plánování besedy o dopravním značení a dopravním provozu 
6/ žádost o příspěvek – DS Erben Miletín 
7/ žádost o příspěvek – sociální služby města Hořice 
8/ žádost o prokácení náletů na pozemku 479/5 v k.ú. Tetín 
9/ GDPR 
10/ Vyhlášky – možnosti vyhlášek pro obec Tetín  

Hlasování o programu: 

   Pro: 6                                  Proti: 0                              Zdržel se hlasování: 0 

    

     1/ Obecní cesty 

Starosta obce, seznámil zastupitele a občany se stavem obecních cest a navrhl rozpravu.  
 
ZO Tetín se dohodli, že na další schůzi zastupitelstva pozvou předsedu ZD Miletín – pana Hylmara, se kterým budou 
jednat o stavu obecních cest a vlivu používání zemědělskou technikou. 

Hlasování: 

   Pro: 6                                  Proti: 0                              Zdržel se hlasování: 0       

ZO Tetín schválilo, že bod bude projednáván na další schůzi ZO Tetín dne 16.4.2018. 

2/ tříděný odpad 

Starosta obce informoval občany o zvýšení využívání nádob na třídění odpadů.  

- plasty – nejvíce kritický nutná změna 
o možnost pronájmu dalších kontejnerů 
o možnost pořízení popelnic ke každému stavení 
o možnost nakoupení pytlů na svoz plastu 

- bioodpad 
o vyřešeno pořízením kompostérům na dotaci od Lázeňského mikroregionu 

 



- papír 
o přidání nádoby do Vidoně  
o přidání nádoby na náves v Tetíně 

- železo 
o vyřešeno s kontejnerem 

- sklo 
o vyhovující se stav 

- nebezpečný odpad 
o 2x ročně vyhovující stav 

Starosta obce doporučil změnění smlouvy se společností Marius Pederson a na vypracování nového systému 
využívání tříděných odpadů dle bodů výše.  

Hlasování: 

   Pro: 6                                  Proti: 0                              Zdržel se hlasování: 0       

ZO Tetín souhlasí s nutností změny využívání třídění odpadů. 

 
3/ finanční komise a 4/ osadní komise – financování projektů 

Předsedkyně finanční komise navrhla změnu posloupnosti projektů na rok 2018 z důvodu nedostatků financí 
na tři velké projekty.  

o kanalizace  
o elektřina – (hospoda, Vidoň) 
o oprava budovy hospody 

 
Dále navrhla na zrušení financování projektu opravy budovy hospody pro rok 2018 a přesunutím na rok 
2019. 
 
Starosta obce nechal hlasovat o zrušení projektu opravy budovy hospody na rok 2018 a přesunutím na rok 
2019. 

Hlasování: 

   Pro: 6                                  Proti: 0                              Zdržel se hlasování: 0       

ZO Tetín zrušilo financování projektu opravy budovy hospody na rok 2018 a přesunula jej na rok 2019. 

 
5/ Plánování besedy o dopravním značení a dopravním provozu 

členka kulturní komise pro obec Tetín navrhla zastupitelstvu obce možnost besedy na téma – „Dopravní 
značení a dopravní provoz“, které provede pan Josefem Lejskem dne 19.4.2018, které bude bezplatné.  

Starosta obce nechal hlasovat o možnosti besedy. 

Hlasování: 

   Pro: 5                                  Proti: 1                              Zdržel se hlasování: 0       

ZO Tetín schválilo besedu o „dopravním značení a dopravním provozu“ 

 

6/ Žádost o příspěvek – DS Erben Miletín 

ZO Tetín obdrželo žádost na příspěvek na provoz spolku v Miletíně s žádostí o příspěvek. Žádost byla 
kompletní a splňovala všechny body.  



ZO Tetín navrhlo částku 1000,- Kč a nechalo o ní hlasovat. 

Hlasování: 

   Pro: 4                                  Proti: 0                              Zdržel se hlasování: 2       

ZO Tetín schválilo příspěvek ve výši 1000,- Kč na činnost spolu DS Erben Mileín. 

 
7/ Žádost o příspěvek – Sociální služby města Hořice  

Sociální služby města Hořice žádají o příspěvek na domov pro seniory – stacionář. V současné době jsou v péči 
dva občané obce Tetín. 

ZO navrhlo příspěvek 2000,-Kč na jednu osobu, tedy 4000,-Kč. 

Hlasování: 

   Pro: 5                                  Proti: 0                              Zdržel se hlasování: 1       

ZO Tetín souhlasí s příspěvkem 4000,- Kč Sociálním službám města Hořice.  

 
8/ Žádost o prokácení náletů na pozemku 479/5 v k.ú. Tetín 

Obec Tetín obdržela žádost prokácení náletů na pozemku obce – 479/5 v k.ú., který je v současné době 
využíván soukromě.  

Starosta navrhl hlasování s vyjádřením souhlasu.  

Hlasování: 

   Pro: 6                                  Proti: 0                              Zdržel se hlasování: 0       

ZO Tetín souhlasilo s prořezáním náletů na pozemku 479/5 v k.ú. Tetín. 

 
9/ GDPR 

Starosta informoval o stavu zpracování GDPR zastupitele obce Tetín. 

ZO Tetín vzalo na vědomí stav GDPR.  

 
10/ Vyhlášky – možnosti vyhlášek pro Obec Tetín 

Starosta informoval zastupitele o možnosti přijmutí nových vyhlášek, jejich návrhy bude předkládat na dalších 
zasedání zastupitelstva.  

ZO Tetín vzalo na vědomí zpracováních nových vyhlášek.     

 

 

 

 

 

 

 



Usnesení: 

1/ ZO Tetín schválilo, že bod bude projednáván na další schůzi ZO Tetín dne 16.4.2018. 

2/ ZO Tetín souhlasí s nutností změny využívání třídění odpadů. 

3/ a 4/ ZO Tetín zrušilo financování projektu opravy budovy hospody na rok 2018 a přesunula jej na rok 2019. 

5/ ZO Tetín schválilo besedu o „dopravním značení a dopravním provozu“ 

6/ ZO Tetín schválilo příspěvek ve výši 1000,- Kč na činnost spolu DS Erben Mileín. 

7/ ZO Tetín souhlasí s příspěvkem 4000,- Kč Sociálním službám města Hořice.  

8/ ZO Tetín souhlasilo s prořezáním náletů na pozemku 479/5 v k.ú. Tetín. 

9/ ZO Tetín vzalo na vědomí stav GDPR.  

10/ ZO Tetín vzalo na vědomí zpracováních nových vyhlášek.     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Portíková Monika                                                     Ověřil: Martin Tůma, Martin Hlavatý 

 

Schválil: Hlavatý Matěj 

V Tetíně 12.3.2017 

 

 

 

 

 

 


